
                                      

 

Lokal samverkansgrupp Munkedal, 2023-10-06 

 

Närvarande; Cecilia Kristmansson Närhälsan, Edina Edström Öppenvårdspsykiatrin, Christer Johansson 

Psykosmottagningen, Emma Utter Eckerdal BUP, Johanna Eklöf Välfärdsförvaltningen, Malin Petzäll 

Hemsjukvården, Anna Thydén Välfärdsförvaltningen, Kerstin Karlén Folktandvården, Kristina Nyckelgård 

Vårdsamverkan, Linn Karlsson Folkhälsostrateg.  

 

 

1. Dagordning godkänns.   

 

2. Information och presentation från Närhälsan Fyrbodal Mobilt Vårdteam -   Helen Karlsson och 

Agneta Wingstedt  

- Är en del av den Nära vården, funnits i Uddevalla i 7 år. Uppdraget har gått till 

uppdraget har gått till Närhälsan att drifta detta team för västra Fyrbodal (Strömstad. 

Tanum, Munkedal, Sotenäs, Lysekil, Orust och Uddevalla och har nu fått namnet 

Närhälsan Fyrbodal Mobilt Vårdteam.  

- Styrgrupp med möte en gång i månaden.  

- Arbetsgrupp med möte en gång i månaden, stabsfunktioner och representanter från 

olika verksamheter.  

- Finns två referensgrupper och två ledningsgrupper, PV 1 och PV2. 

- Kontaktväg för hemtjänsten till Närhälsan i detta diskuteras. Vid kontakt med Närhälsan 

kan VIP numret användas. 

 

 

3. Återkoppling från arbetet med samverkanskoordinatorer - Anna Thydén 

- Samverkanskoordinatorer anställda 2 st under ett år 50% vardera. En är riktat mot 

samsjuklighet vuxna Therese Samuelsson och Elisabeth Nathén för barn & unga 

hemmasittare. Barn & unga har haft ca. 5 barn hittills och ett par av dem har kunnat 

återgå till skolan. Samsjuklighet vuxna håller på att starta upp. Möjligheten under detta 

år är att hitta en metod och modell som fungerar väl och är välkänd. Se bilaga 1. 

 



                                      
 

- Avvikelser i Med-control, rapporteras inom kommuner in via MAS:en som skickar in det 

i systemet. Viktigt att skicka in avvikelserna för att kunna få modellen att fungera så väl 

som möjligt.  

 

 

4. Samlat dokument för Handlingsplan för psykisk hälsa ”Det goda livet i Västra Götaland”, 

handlingsplan för suicidprevention i Västra Götaland 2020–2025 och samverkan för barn och 

ungas hälsa i Västra Götaland – uppdatering inför 2024 ev workshop, resp verksamhet tar med 

förslag på representanter - Linn Karlsson och Johanna Eklöf  

- - Linn går igenom handlingsplanen och antagna mål, och aktiviteterna kopplade till 

dessa mål.  

- Linn behöver få namn på deltagare till uppdatering av planen inför 2024, skickar ut 

datum för workshop där verksamheterna behöver bred representation.  

- Emma berättar att ett övergripande beslut om att SAMSA skall användas är taget i 

Västkom. Men det är inte alla som är med i detta system, flera större kommuner och BUP 

är inte med i systemet utan avvaktar om fler kommer ansluta sig. Anna tar med sig 

frågan till IFO-chefs nätverket. De som arbetar med SAMSA idag är framför allt  

äldreomsorgen och slutenvården, men öppenvården, skola och IFO arbetar inte i det 

systemet.  

- Linn berättar om förslag på ny Nationell strategi psykiskhälsa & suicidprevention 

Nationell strategi för psykisk hälsa och suicidprevention — Folkhälsomyndigheten 

(folkhalsomyndigheten.se) 

Film uppdrag psykisk hälsa: https://vimeo.com/showcase/4500180/video/210253258 

 

5. Återkoppling och dialog gällande omhändertagande av den skrivelse socialchefsnätverket gjort 

om förbättringsbehov i samverkan mellan kommunerna och psykiatrin. – Öppen psykiatrin.  

- Edina berättar att ett arbete med kartläggning inom sektion 1 är påbörjat för att 

omhänderta inkomna synpunkter och förbättra samverkan.  

- Lysekil och Uddevallas allmänpsykiatriska öppenvårdsmottagning och 

psykosmottagningen i Uddevalla kommer att delta i lokal samverkansgrupps möten 

framöver.  

 

https://www.folkhalsomyndigheten.se/livsvillkor-levnadsvanor/psykisk-halsa-och-suicidprevention/nationell-strategi/
https://www.folkhalsomyndigheten.se/livsvillkor-levnadsvanor/psykisk-halsa-och-suicidprevention/nationell-strategi/
https://vimeo.com/showcase/4500180/video/210253258


                                      
 

6. Dialog kring Vårdsamverkan – stöd och funktion – Johanna Eklöf 

- Liselotte har varit med på workshop för att se över nya strukturer för arbetet i 

vårdsamverkan.  

- Kristina berättar att 2 processledare kommer att arbeta med frågan framåt och ta fram 

minst 2 förslag på samverkan som presenteras för styrgruppen i december.  

- Vad ser vi i vår lokala samverkansgrupp att vi behöver för stöd framgent? 

a. Det har varit lite oklart med deras uppdrag hittills, och det har nog inte funnits 

en tydlig uppdragsbeskrivning. Vad kan vi få hjälp med? 

b. Stöd för hur vi skall ta till oss och tolka olika dokument gällande 

huvudmannaskap. Hur skall vi omsätta dessa i vår samverkansgrupp? Utifrån 

effektivitet, ekonomi, patientsäkerhet osv.  

c. Vara med och stötta upp i frågor ute i varje samverkansgrupp, påminna och 

följa upp uppdrag.  

d. En representant/kontakt till vår lokala samverkansgrupp från vårdsamverkan. 

Så vi känner oss trygga och att det blir tydligt och kan följas under tid.  

e. Hjälpa oss att se att problemen är våra gemensamt och att vi delar ansvaret, 

ett tydligt förhållningssätt där alla bitar bildar en helhet för den enskilde.  

f. Tydliga kontaktvägar och öppenhet i samverkansgruppen.  

g. Olika perspektiv, så som brukare och närstående för att få in helheten.  

h. Kommuner arbetar väldigt olika och är olika organiserade och det gör att det 

kan bli utmanande för tex. BUP som skall arbeta likvärdigt i 17 olika kommuner. 

Vad skall vara lokalförankrat och vad skall vara centralstyrt? Och hur gör vi 

bäst för likvärdig vård. 

i. Stöd i att arbeta mer effektivt och smart via tex. Digitala lösningar.  

j. Goda exempel centralt från vårdsamverkan på vad som fungerat bra hos andra 

och förslag på hur man kan arbeta i samverkansgruppen. 

 

7. Kort runda från varje verksamhet – Alla  

- Christer på psykosmottagningen berättar om hur de har omhändertagit patienterna från 

den nedlagda öppenvårdsmottagningen i Munkedal. Har varit  

  



                                      
 

 

strukturerat och fungerat väl. Merparten ca 330 patienter gick till Uddevalla, ca 130 till 

Lysekil och några fångades upp av psykosmottagningen. 

- Emma berättar att BUP har läkarbrist framför allt överläkare, som endast får utföra 

vissa uppdrag. Kortat ned köerna på utredningar till ca. 6 mån, tyvärr dröjer det nu i 

stället för att få medicinskbehandling pga läkarbristen. 70% har sedan några år en 

frågeställning om NPF. Tidigare var majoriteten ångest och depression vilket gör att 

BUP inte riktigt är rustade för detta. Föräldrar i Munkedal upplevs generellt vara något 

mer resurssvaga och det är svårt att få till goda arbetsallianser, vilket kan vara en fråga 

att arbeta med i handlingsplanen för psykiskhälsa i Munkedal.  

- Kristina berättar att 17 november planeras det en spridnings konferens i Vänersborg 

med fokus psykiskhälsa från Vårdsamverkan.  

- Cecilia berättat att Närhälsan skall ha utökade öppettider en timme på morgonen och 

en på kvällen för bokade besök, mer information kommer. 

Distriktssköterskemottagningen i Dingle kommer stängas vid årsskiftet.    

- Linn berättar om ny forskning från Karolinska av Sissela Nutley kring barn och sociala 

medier, datorspel och psykisk hälsa. Rapport finns på statens medieråd. Förra året 

genomfördes en drogvaneundersökning i kommunen bland unga. Linn kommer gärna ut 

och berättar om resultatet som kan bli en del av barnrättsperspektivet i respektive 

verksamhet.  

- Malin berättar att från årsskiftet blir rehab och hemsjukvården en enhet med nytt namn 

Kommunal primärvård som en del i omställningen Nära vård för att utöka det 

tvärsektoriella arbetet.  

- Anna berättar att biståndsenheten har utökats till 4 biståndshandläggare.  

 

8. Exempel på tillfällen där samverkan fungerat bra ”skrytskvaller” – Alla  

- Psykosmottagningen arbetar mycket med brukarinflytande vilket utvecklats mycket de 

senaste åren.  

- Beredskapsjouren fungerar nu mycket väl, och samverkan fungerar bra. 

- Stor oro i Munkedals kommun vad gäller nedläggningen av öppenpsykiatrin men gott 

samarbete med Christer på psykosmottagningen gjorde att det tryggades upp.  

-  



                                      
 

- Avslutat insatsen ”matlagning i hemmet” och i stället erbjuda varm matlåda från 

närmsta kommunala kök med start i november. Frukost och kvällsmål lagas i hemmet 

men lunchen kommer i låda. 

- Stor ökning av orosanmälningar vad gäller barn och unga, där allt fler anmälningar 

kommer från polis, sjukvård och allmänheten. Dock har inte antalet utredningar ökat, så 

det är ett tecken på att fler anmäler vilket är bra.  

 

9. Avvikelser i samverkan, inga avvikelser har rapporterats in.  

 

10.  Nästa möte: 2023-11-24, kl. 9.00-15.00, Gullmarssalen, Forum, Munkedal 

 
 

 

 

 

 

     / Linn Karlsson  

 


